



OmanCables
الكابلات العمانية

Public Authority for Social Insurance replace its representative in the Board of Directors

Public Authority for Social Insurance a shareholder of Oman Cables Industry SAOG "the company" has informed the Board of Directors of the company on 3 December 2019 of its decision to replace its representative on the Board as of the end of 5 December 2019. Accordingly, Mr. Naji Salim Al Riyami is replaced by Mrs. Manal Said Al Ghazaliya, Mrs. Manal is acting manager of the Internal Audit Department in the Public Authority for Social Insurance.

The Board of Directors would like to thank Mr. Naji Al Riyami for all his efforts, services and contribution to the Company as a Director over the last two years and wish him continuous success going forward.

الهيئة العامة للتأمينات الإجتماعية تستبدل ممثلها بمجلس الإدارة بعضو آخر

أبلغت الهيئة العامة للتأمينات الإجتماعية (أحد مساهمي شركة صناعة الكابلات العمانية ش.م.ع.ع "الشركة") مجلس إدارة الشركة بتاريخ 3 ديسمبر 2019م بقرارها إستبدال ممثلها اعتباراً من نهاية يوم عمل يوم 5 ديسمبر 2019م بمجلس إدارة الشركة الفاضل / ناجي بن سالم الريامي بعضو آخر وهي الفاضلة/ منال بنت سعيد الغزالية (مديرة دائرة التدقيق الداخلي المكلفة) بالهيئة العامة للتأمينات الإجتماعية.

ويود مجلس الإدارة تقديم الشكر للفاضل / ناجي الريامي على جهوده وخدماته التي قدمها للشركة كعضو مجلس إدارة خلال السنتين الماضيتين ونتمنى له دوام النجاح.



علي سعيد الهجج
الرئيس التنفيذي